

## ANNEX A

No. 8507. AGREEMENT CONCERNING THE NIGER RIVER COMMISSION AND THE NAVIGATION AND TRANSPORT ON THE RIVER NIGER. DONE AT NIAMEY ON 25 NOVEMBER 1964<sup>1</sup>

PARTIAL TERMINATION (*Note by the Secretariat*)

The Government of Niger registered on 13 January 1984 the Convention creating the Niger Basin Authority concluded at Faranah, Guinea, on 21 November 1980.<sup>2</sup>

The said Convention, which came into force on 3 December 1982, provides, in its articles 1 and 21, for the termination of certain provisions of the said Agreement of 25 November 1964.

(13 January 1984)

## ANNEXE A

N° 8507. ACCORD RELATIF À LA COMMISSION DU FLEUVE NIGER ET À LA NAVIGATION ET AUX TRANSPORTS SUR LE FLEUVE NIGER. FAIT À NIAMEY LE 25 NOVEMBRE 1964<sup>1</sup>

ABROGATION PARTIELLE (*Note du Secrétariat*)

Le Gouvernement nigérien a enregistré le 13 janvier 1984 la Convention portant création de l'Autorité du bassin du Niger conclue à Faranah (Guinée) le 21 novembre 1980<sup>2</sup>.

Ladite Convention, qui est entrée en vigueur le 3 décembre 1982, stipule, à ses articles 1 et 21, l'abrogation de certaines dispositions dudit Accord du 25 novembre 1964.

(13 janvier 1984)

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 587, p. 19, and annex A in volume 636.

<sup>2</sup> See p. 207 of this volume.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 587, p. 19, et annexe A du volume 636.

<sup>2</sup> Voir p. 207 du présent volume.